
Zřizovatel Gymnázia, Ostrava-Hrabůvka, příspěvková organizace 

 

Školská rada při Gymnáziu, Ostrava-Hrabůvka, příspěvková organizace, na svém zasedání dne 30. 3. 

2022 projednala skutečnost navýšení ceny projektu školního hřiště, ke které došlo v důsledku 

neočekávaného zvýšení cen stavebních prací i materiálu. Projekt nemohl být realizován dříve z důvodu 

průtahů při stavebním řízení, které nebyly na straně vedení gymnázia. 

Projekt výstavby školního hřiště má širokou podporu nejen studentů a absolventů gymnázia, ale hlavně 

rodičů, kteří opakovaně upozorňují na nedostatečné zázemí pro venkovní pohybové a sportovní 

aktivity. Vedení gymnázia už od roku 1990 opakovaně usiluje o realizaci venkovního sportoviště, zatím 

je ale jednou z mála škol v regionu, která takové sportovní zázemí postrádá. 

Školská rada proto vyzývá zřizovatele, Moravskoslezský kraj, k dofinancování již schváleného projektu 

školního hřiště tak, aby tento projekt mohl být realizován v plném rozsahu. Škola tak bude mít možnost 

bezpečně realizovat hodiny povinné tělesné výchovy v rozsahu stanoveném RVP a ŠVP a umožnit 

studentům zvláště v současné době, kdy pohybové aktivity byly razantním způsobem omezeny, 

dosahovat  nejen výborných studijních výsledků, ale rozvíjet i své sportovní schopnosti. 

 


